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PROTOKOT NR Vlll}7
z sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie

odbytej w dniu 06 marca 20A7 roku w Domu Kultury w Jpdrzejowie.

Ad. l
Przewodniczqcy Rady Miejskiej o godzinie 13.00 otworzyl obrady VII sesji

Rady Miejskiej w Jgdrzejowie, powital zaproszonych goSci, radnych,
burmistrz6w, taczelnikor,r, Urzpdu Miejskiego, kierorvnikorv jednostek
organrzacyjnych gminy, sohysow, przedstawicieli lokalnych mediow oraz
wszystkicl't przybylych na obrady.

Przewodniczqcy stwierdziL" 2e na sali obrad obecnych jest 2l radnych;
przewodniczqcy obrad stwierdzil quonrm prawomocne do podejrnowania
uchwal.

Przewodnicz4cy zglosil kandydaturE radtrego Jana Adarnusa tta sekretarza
obrad, ktory wyrazll zgodE.

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloSnie przyjgla kandydaturg radnego
Jarra Adamusa na sekretarza obrad.

Ad.2
Na sesji w dniu 25 stycznia2007 roku nieobecny byl radny Waclaw Kgdra;

nieobecnoSc zostala usprawiedl iwiona.
Ad.3
Proponowany porzqdek obrad :

l. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorurn, powolanie sekretat'za clbrad.
2. Usprawiedliwienie nieobecnoSci radnych na sesji w dniu 25 stycznia

2007r.
3. Przyjpcie porz4dku obrad.
4. Przvjgcie protokolu zpoprzedniej sesji.
5. Zap5rtania i interpelacje radnych.
6. Sprawozdanre z pracy Bunnistrza rnigdzy sesjarni.
7. Informacj a o realizacji uchwal podjgtych na poprzedniej sesji.
8. Uchwala w sprawie uchwalenia budzetu Miasta i Grniny na 2007

rok.
9. Uchwala w sprawie przyjgcia regulaminu wynagradzania nauczycieli

zatrudnionych w szkolach i placowkach oSwiatowych prowadzonych
przez Gminp Jpdrzejow oraz regulaminu zasad przyznawania,
wyplacania i wysokoSci nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego
i dodatku wiejskiego oraz zasad przyznawania pozostalyclr
Swiadczeri zwi4zanych ze stosunkiern pracy nauczyciela w rokn
2007

10. IJchwala w sprawie przyst4pienia do sporz4dzenia rniejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego terenu polozonego
w Jpdrzejowie, w rejonie Domu Kultury ograniczonego
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Al. J. Pilsudskiego, ul. 3 Maja, ul. Dr. Kwarty i ul. Kacpra
Niemirskiego.

ll. Uchwala w sprawie wyraZenia zgody na nabycie nieruchornoSci na
rzeez Grniny Jgdrzejow.

12. Uclrwala w sprawie pfzeznaczenia do sprzedazy w drodze przetargtt
nierucltomoSci komunalnej

13. Uchwala w sprawie nalohema na Zaklad Podstawowej Opieki
Zdrowotnej w JEdrzejowie obowi4zku wykonania dodatkowego
zadanta.

14. Uchwala w sprawie przyjpcia planow pracy Komisji Rady Miejskiej
w Jgdrzejowie na rok 2007 .
Uchwala w sprawie wyrazenia zgody na wydzierlawiente
rriernchornoSci komunalnej rra okres dtu2szy niz trzy lata.
Odpowied zi na interpelacj e.
Sprawy roZne.
Zarnkmecie obrad.

Radny T. Lesiakowski zglosil wniosek o wycofanie z propol-lowanego
porz4dkrr obrad punktu 15 ,, (Jchwala t't) sprawie wyrcr:eniu :gody n{t
wydzierzawienie nieruchomolci komunalneJ na okres tlluzszy triz trzl; late".

Radny T. Lesiakowski odczytal uzasadnienie zgloszonego wniosku, ktore
stanowi zalqcznik do niniejszego protokolu.

Radny A. Czajor zglosil wniosek o wycofanie z proponowanego porz4dku
obrad pnnktu 8 ,,(lchwala w sprawie uchwalenia budzetu Nlicrslo i (iminy

nu 2007 rok."
Radny A. Czajor uzasadnil powyzszy wniosek nastppuj4co: ,,W zwiclzku

z zaislnialymi nowymi okolicznoiciami spowodowanym i wprowadzeniem przcz
burmistrza w oslatnich dniuch daiqj iloici poprawek w prolekc'ia budzetu,
co zmienio go radykalnie i czyni butlzetem stugnac.li a kontplet materi.al1w w ta.l
sprawie otrzymaliimy przed chwilq, oraz w zwiqTku z powolaniem przcz
burmistrza komisji rewitalizacyjnej hez udziatu w niej przedstuwicieli Racllt
Miejskiej wnosze o wycr2fanie z porzqdku ohrad punktu B dotyczqcego Lrchwul.v
w ,;prawie bud.zattt celem nanie,sienia poprawck i zahezpiec'zenia ,fuocl.kriw
na rozpoczqcie procesu rewilalizacli miastcr Jqclrzelowa, a przede w,sz.vstkint
starego rniasla. UwzglElnienie proponowanych zmian jest konieczne, uby bud.zel
slal siq burlzelem rozwo.ju. I'o zapo:naniu siq : wnioskami, ktrire wplynqly ,7r,
komisji rewitalizac'ji oraz .santod.zielnego wniosku, ktriry przedstawiq w,no,\zQ
o wyutf'anie pttnktu 8 z porzqdku ohrad".

(ilos zabrql Burmistrz M. Piszczek. ,,Przypomirtatn, iz prawo obliguje nas
do przyjgcia budzetu w ustawowo okreSlonym terrninie. Ponadto prace kornisji
rewitalizacyjnej mogq potrwa6 jeszcze kilka miesiEcy, dlatego r-rie widzp
podstaw, aby w chwili obecnej wycofac punkt 8 z porzqdku obrad. Kornisja
rewitalizacyjna przygotowuje program rewitalizacji na lata 20A7 - 2A13, prace

15 .

16.
17.
18.
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hwaj4 i trudno jest rnowic na chwilp obecn4 o poziornie fitrausorvattia,
harmonogramie realizacji tego programu czy mozliwoSciach pozyskania
Srodkow z zewn4trz".

(ilo"s zuhral Przewoclniczclcy Komisli Rud2ettt i Mienia Komunalnego
l4/. Kqdra. .,Kornisja Budzetu jako ostatnia obradowala w pi4tek. Czlonkiern
kornisji jest radny A. Czajor, ktory nie zglaszat zadnych wrrioskow bEdL
poprawek do budzetu Miasta i Gminy na 2007 rok. WnoszQ o odrzucenie tego
wniosku i przyjgcie zaproponowanego porz4dku obrad."

(ilos zahrala Przev,ochticzclcu Komi,s.1i Gospodctrki Kontunalne.l i Porzqdku
I'uhlicznego (/. Kn.rk. ,,Na kotnisji porz4dku radny T. Lesiakowski zglosil
wniosek o wycofanie punktu 15 z porzEdku obrad. Wniosek ten nie zostal
poddany pod glosowanie. Burmistrz zobowiqzal sig, 2e przed podpisaniern
umowy zapozna kornisje z jej treSci4.'"

Rada Miejska w Jpdrzejowie przyst4pila do glosowania nad wnioskiern
o wycofanie punktu 15 ,, Uc:hwala w sprawie wvrzienia zgody na
wydzierzawienie nientchomoici futmunalnel na okres dluz,szy niz lrzy lala"
z proponowanego porz4dku obrad.

Z a - 4
Przeciw - l4

Wstrzymalo sig - 3
Wniosek zostal odrzuconv

Rada Miejska w Jpdrzejowie przyst4pila do glosowania nad rvnioskiern
o w1'cof-anie punktu 8 ,, (lchwalu w sprawie ttchwalenio budzetu Mia.sta i Gntiny

na 2007 rok" z porz4dku obrad.

Rada Miejska
zaproponowanej w

Z a - 3
Przeciw - 16

Wstrzymalo sig - I
Wniosek zostal odrzucony

przyst4pila do przeglosowania porz4dku obrad w fonnie
rnaterialach.

Z a - 1 6
Przeciw - 2

Wstrrymalo sip - 3
Rada Miejska prryjQla porz4dek obrad.

Ad.4
Nie zgloszono uwag do protokolu z poprzedniej sesji
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Ad.5
l. Radny Jan Adarnus wnioskuje w imieniu mieszkaf cow oraz Bloku

Sarnorz4dowego o zakaz lokalizacji w granicach adrninistracyjnych
naszego rniasta sklepow o duzej powierzchni (super, hiper itd.),
wykorzystqf4c iednoczeSnie do tego celu inne tereny np. tereny
polozone w okolicach istniej4cej i planowanej obwodnicy.

2. Radna Janina Szreniawa zwroclla sig z proSb4 aby nie zatrudniac
ludzi spoza Jgdrzejowa i spoza naszej gminy.

3. Radna J. Szreniawa zwroclla siE o wznowienie patroli pieszych,
zwiEkszenie zainteresowania nlodziezq w celu poprawy
bezpieczeristwa.

4. Radna J. Szreniawa poinforrnowala, iz zwrocil siQ do niej
rnieszkaniec z ul. ll Listopada E. Tornasik w sprawie budowy
kawalka linii elektrycznej na dzialce zlokalizowanej na ul. Polnej.
Radna zwrocila sip z proSb4 do burrnistrza o zainteresowanie sip t4
spraw4.

5. Radny P. Piec zwrocil sig z pytaniem czy organizacle, ktore zglosily
sig do konkursu na realizacjp zadari w zakresie upowszechniania
ktrltury fizycntej i sportu na rok 2A07 spelniaj4 wszystkie wyrnogi
fonnalne stawiaue ustaw4 o dzialalnosci pozytku publicznego
i wolontariacie.

6. Radny A. Czalor odczytal u'niosek o podjpcie dzialah w celu
utworzenia pasazu handlowego na posesji leZ4cej przy Plactr
T. KoSciuszki 912 oraz uzasadnil powylszy wniosek (wnio.sek .1ak
i,sprecyzowane uzasod.nienie slcnrmicl zatqcznik cJo ninie.1.s:ago
prolokolu). Radny A. Czajor zwrocil sig z pytaniern, dlaczego nie
zostaly zabezpieczone srodki w budzecie na ten cel oraz dlaczego
w sklad kornisji rewitalizacyjnej nie rna zadnego przedstawiciela
rady.

7. Radny M. Zygan zwracll siQ z pytaniern na jakim etapie
przygotowane se prace zwi1zane z utu'orzeniern spolki wodnej
z ograniczonqodpowiedzialno5ci4 i jak to wyglqda w Wadowicach.

8. Radny M. Zygan zwrocll siQ o udzielenie bardziel precyzyjnej
odpowiedzi na interpelacjE zgtoszone na sesji w dniu 25 stycznia
20A7 roku w sprawie problernu parkowania na pasie zieleni przy
basenie. W otrzyrnanej odpowiedzi zostalem poinfonnowany,
2e zostalo wyslane pismo do dyrektora zespolu szkol
o zabezpieczenie pasa zieleni i w tej sprawie dostang odpow'iedz. Nie
Ina czasu okreSlonego i nic siE tam nie dzieje.

9. Radny P. Olszak zglosit interpelacjq w sprawie reahzacji uchwaiy
podjgtej na sesji w dniu 30 rnarca 2006 roku. Powyzsz4 uchwal4
rada wyrazila zgode na zarnianp nieruchomosci znajduj4cych sig na
rogu ul. l l Listopada oraz Placu T. KoSciuszki. Jednoczesnie
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w uchwale tej okreslone zostalo, ze tenniny oraz waruttki zantiatry
okresli burmistrz. Proszg o udzielenie odpowiedzi jakie zostaly
okreslone warunki zarniany i kiedy inwestor uzyska pozwolenie na
budowp.

10. Radny P Olszak zapytal czy wszyscy rniattowani pracownicy
Urzgdu Miejskiego byli poddarri okresowym ocenorn
kwalifikacyjnym wg. zasad i kryteriow okreSlonych w statucie
w ostatnim dwuletnirn okresie, i kiedy dokonywanabyl taka ocena.

Ad.6
Glo:; zabralq rctlna,/. Szrenictwe. ,, Nie widzp w sprawozdatriu btrmistrza

inforrnacji o ustawionej przyazepre na ul. Glowackiego".
Bunnistrz M. Wolski wyjaSnil, iZ jest to sprawozdame tylko do l9 lutego

biez4cego roku. Najprawdopodobniej bgdzie tam rnala gastronotnia. Jest to teren
wydzier2arviony, za ao gmirta bgdzie pobierac oplatg.

Nie zgloszono wiEcej uwag do sprawozdania z pracy bunnistrza rniqdzy
sesjarni.

Ad.7
Nie zgloszollo uwag do inforrnacji o rcalizacli uchwal podjgtych na poprzedniej
sesj i .

Ad.8
Na wstgpie Burmistrz M. Wolski odczytal opinip Regionalnej lzby

Obraclrunkowej o projekcie budzetu Miasta i Grniny .lpdrzejorv na rok 2047 oraz
trclrwalp w sprawie uchwalenia budzetu Miasta i Grniny z ttwzglEdnieniern
wprowadzonych autopoprawek do projektu budzetu.

Bunnistrz M. Piszczek poinfonnowat o dodatkowych dwoch zmianach;
. zwiEkszenie dochod6w w dziale 852 - rozdzial 852 28 - $ 23 60

o 25 zl. zwigkszertie wydatkow w dziale 852 - rozdzial 852 95
o 25 zl.

o dzial750 - rozdzial75A n - $ 450 - 45 tys. zl., po zmianach $ 450
- 5 tys. zl oraz dodany $ 490 - 40 tys. zl.

]' rzev,odni cztlcy oglos i I dzicsiqci om i nu.[outq przerwq
od godz.11.00 dct 11. l0

Po wysluchaniu Bunnistrza M. Wolskiego oraz Burmistrza M. Piszczka
radni zabrali glos:

Ilaclnlt I'. Olszak ,,W $ 8 ustgp I punkt 2 orcz w zal4czttiku rrr 8 znajdrqe
sip kwota 630 tys. zl. dotacli dla Gospodarstwa Pomocniczego - adrninistracja
budynku. Przy tyrn paragrafie jest zapis, i2 kwota ta przeznaczona jest na
konserwacjg i remonty budynkow bgdEcych w administrowaniu gospodarstwa.
Zapis ten iest nieprawdzrwy, gdyz kwota przezrlaczana jest na bie2Ece wydatki
tj. zakup opalu, palirva, energig i wodg. Na rernonty przezraczonajest niewielka



6

czpsc dotacji. Proszg o wyjaSnienie tej kwestii, gdyz tak sprecyzowally zapis
wprowadza w btad Ponadto zarezetwowana jest kwota 250 tys. zl. na budowg
hali sporlowej, w sytuacji gdy nie przeprowadzone zostaly rozlnowy zwiqzane
z noaliwoSci4 wspolfinansowania inwestycji z powiaten, gdzie byla uchwala
intenc-vjna Rady Mieiskiej w tej sprawie".

Skarbnik Grniny B. Ciepluch wyjaSnila, iz dotacja dla Gospodarstwa
Pornocniczego w wysokoSci 630 tys. zl. przezraczona jest takhe na zakup opalu,
zaplatE za energiE, wodg czy Scieki, co szczegolowo rozpisane jest w czgSci
opisowej. W sarnej uchwale jest krotki zapis. Je2eli tak sprecyzowany zapis
wprowadzaw bl4d rnozna go zrnienic.

Burrnistrz M. Prszczek wyjaSnit, i2 zabezpreazenre Srodkow na budowg hali
widowisko sportowej wi4zp siq z rozpoczpciem nowego okrestt
programowania 2007 - 2013. Wyrnogiern przy straniu sip o Srodki pieniEzne
jest wskazanie 2rodel finansowanra tzw. Srodkow wlasnych St4d terr zapis.
W budzecie znajdt{e sig kwota na wykup tego terenu. W chwili obecrrej zlecoua
jest wycena tego terenu z perspektywa wykupu dzialki. Na dzief dzisiejszy nie
widzE potrzeby przygotowania dokurnentacji technicznei.

llatlny lul. Zygan ,,W roku ubieglym zaplanowana zostala kwota 130 tys. zl
na Dom Pornocy Spolecznej " z w tyrn roku tylko 30 tys. zl. Z infbnnacji jak4
trzyskaliSrny do miesiEca rnaJa potrzebna jest kwota 80 tys. zl. Co zreszt4?" -

zapylal radny.
Skarbnik Gminy B. Ciepluch. ,,Jeleli chodzi o wydatki na Dorn Pornocy

Spotecznej wykonanie budZetn za rok 2006 rvynioslo okolo 30 tys. zl. Projekt
budzetu zostal przygotowany na podstawie przewidlvanego wykonauia za rok
20A6. 130 tys. zl to kwota ujgta w projekcie budZetu na2006, ktora w ci4gu roku
ulegala znniejszeniv a2 do kwoty 38 tys. zl. OSrodek Pomocy Spolecznej
wyst4lil do nas z wnioskiem o zwigkszenie Srodkow finansowych na
tutrzymanie perrsjonariuszy. Na chwilp obecn4 trudno jest powiedziec ilu takich
pensjonariuszy bpdzie korzystalo z opieki, dlatego zaproponowana jest kwota
30 tys. zl. Jeheli zajdzie potrzeba w trakcie roku, Srodki mogq zostac zwipkszone
na to zadanie".

Kicrov,nik O,fuoclka Pomocv- Spolccznej (|razyna Chahor.,.Kwota 80 tys. zl
to kwota potrzebrra na osoby juz urnieszczore w Dornu Pomocy Spoleczr-rej.
Na domy polxocy grnina bEdzie rnusiala placic z roku na rok coraz wigcej."

Przewodniczqcy Rady Miejskiej zwrocll siQ do Kierownik OSrodka
Pornocy Spolecznej z pytaniern czy Srodki zabezpieczone w budzecie na terr cel
s4 wystarczajqce?

Kierownik OSrodka Pornocy Spolecznej odpowiedziata, iz kwota
zaplanowana w b udzec ie j e st niewy starczaj 4ca.

Radny Przernyslaw Piec odczytat stanowisko w sprawie zaproponowanego
budzetu, po czym zaapelowal do Rady Miejskiej o odrzucenie projektu budzetu:

^-ltia.szym ztlaniem budzel nie uwzglqdnia w pelni wyrainych sugestii
lokalnej,spoleczrutlci. Przeprowadziliimy ankietq wlrtSd mieszkaficrSw, na



7

Sxtdstawie ktdre.j opracowaliimy prolekt wniosk1w do plttnowaneg() lludzctu,
ktrira zdaniem naszych rozm(twcow powinny byt zrealizowane. Projekt len
przeclstawili.{my ne wspolnel komis.ji Rady Miej,skiej w roktr biezcp.1,nt.
In.forrnuictlt\,, ze proponowune inwe,slyc.je nie zoslaly uu,zglQdnionc w prolekcic
butlzetu. Rurrni,slrz skreilajclc' sugerowane inwe,styc.je. lvm samym otlrzuc'il vtolQ
mieszkaitcdw Gminy Jqdrzclow, ktdrych reprezentryiemy. Pozbowil na,r
argumenl|w pozwala.jqcvch zaakceptowat uch**alq hudzclu w zaproponov,ane.i

/brrnie" - powiedzial radny P. Piec.
l|urrnislrz M. Wolski. ,,Radny mowi, iz zbreral inforrnacje w sprawie

inwestvcji w drugiej polowie roku 2006. Dziwi rnnie dlaczego wnioski dotarly
do rnnie dopiero w zeszlym tygodniu. Skonstruowanie budzetu jest bardzo
pracochlonne. Owszem przedstawil Pan swoje propozycje na wspolnyrn
posiedzeniu komisji. Sugerowanie mi, 2e coS skreSlilern jest nieprawd4.
Zadnego zadama nie skreslilem, ktore Pan zaproponowal. Ka2dy radny w swoim
okrggrr, obwodzie rna zadame. JeZeli jest przeciwko tetnu budzetowi, tyrn
inwestycj om znaczy,hejest przeciwko inwestycjom zaproponowanyln w swoitn
okrggu".

llad.ny P. l'iec'. ,,Skoro pan Burmistrz znalazl czas na wprowadzenie
poprawek zwi'4zanych z inwestycj4 koScielnq to por.vianiem rownie2 znaleilc
ezas na r-rwzglpdnienie naszych poprawek rnieszkaricow, ktorzy do llas
przyszlt".

llurmi.strz lv4. Wal,ski. ,,Propozycje inrvestycji koScielnych byla dane
wczesniej i wypracowywane przez okres rniesi4ca. Je2eli otrzyrnujg rra kilka dni
przed sesj4 listq 22 zdaf do bud2etu. to rnusialbym przesLur4c sesjp budzetow4
na rniesi4c kwiecieti".

Radny A. Ozajor. ,,Projekt budzetu to sprawa bardzo powalna. Uwazatn,
2e budzet nie jest skonstnrowany tak jak powinien byc - jest to budzet
stagnacji".

lJurmistrz 14. Wolski. ..Proiekt budzetu otrzymaliScie po wyborach,
a wnioski skladacie na kilka dni przed zalwierdzeniern budzetu. Byl czas na
skladanie lvnioskow."

|'rzewodniczclcy l?ad1, Mie.lskiej ,,Jest mi przykro. 2e radny P. Piec sklada
takie oSwiadczenie w bardzo powazrrej sprawie rnin. na rnoje rQce. Nie znarn tej
ankiety ani charakteru pytaf . Proszp o przedstawienie tych pytafi, skoro Paristwo
twierdzicie, 2e inwestycje wynikaj4ce z woli mieszkaricow nie zostaly
uwzglpdnione. Pytarn czy jakieS inwestycje ujpte rv budzecie s4 przeciwko wolr
rnieszkaricow?"

llqdnv- P. Piec.,,Ankiety orazpoprawki zostaly zlolone na rece Bunnistrza.
Osobi Scie trw aLam, 2e bud2etjest swoi styrn kompromi sem zarowno dla radnych
opozycji jak i koalicji, dlatego kilka lvnioskow porvinno byc rvprorvadzone do
budzetu".

lJurmislrz lv4. Pi.tzczek. ..RzeczywiScie tak4 ankietE wraz z zalqczonyrn
segregatorern otrzymalern na pi4tkowyrn posiedzeniu Kornisji Budzetu i Mierria
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Konrunalnego, gdzie wszystkie autopoprawki rnusialy byc Juz plzygotowatre tra
dzisiejsz4 sesj4. Ta ankieta dotarla do mnie w zwiEzku z pracami kornisji
rewitalizacyjnej, a nie w zwiEzku z budzetem".

Iladny l'. Piec. ,,Nie kwestionujE tego, 2e w budzecie s4 inwestycje wazne.
Zwracam siq o nie u2ywanie okreslenia rnoj okrgg, okrgg 1,2. Jestetn radnytn
tej Gminy i dla mnie liczy siE dobro calej gmity. Czy urz4d wyszedl wprost do
rnieszkaricow i w fbrrnie anonimowej ankiety zbieral informacje na tetnat oceny
samorz4du i inwestycji, ktore mieszkafrcy chcieliby miec w budzecie. Urz4d
tego nie zrobrl, rnySmy to zrobili. Na podstawie tych informacji przedlo2yliSrny
stosowne poprawki".

]Jurmistrz M. Wolski.,,Nie iest zadaniern urzgdu robic ankiety. Uwalant,
2e wzqd rna dobry kontakt z mieszkaicami, poza tyrn radni s4 rowniez po to,
aby taki kontakt rniec. Patrz4c na budzet, trzeba spojrzec rowniez na drogi
grninne czy powiatowe. BudZet jest oczywifcie sztuk4 kotnpromisu, ktory
w moim przekonaniu zostal ujpty w przedstawionej propozycji".

lladny A. Czalor. ,,Zgadzarn sip z radnym P. Piecern, 2e bvd2et powinien
byc spraw4 kornpromisu. Budzet jest jaki jest, wierze w to, 2e Burmistrz staral
sig go jakoS ulo?yc, dziwi mnie jednak fakt dlaczego pisaliSrny tzw. koncert
pcrtrzeb. MySlalern,2ebpdzie to ulozorle w priorytet wazuoSci inwestycji i czESc
bpdzie zrealizowana, i to nas boli. W zasadzie wszystko ustalone byto
wczesniei, wipc po co robi6 ten sondaz" skoro Zadna inwestycja nie zostala ujpta
w budzecie. Moze nie jest on najgorszy, ale na pewno nie jest dobry".

I?adna.l. Szreniawa. ..Stawialarn 21 wnioskow do bndzetu, a mam tylko 4
inwestycje wspolnie zradnyrn A. Czajorern, P. Piecem i R. Krukiern. Od l3 lat
stawiarn wniosek odnoSnie chodnika na ul. Gornej i nie lnarn go w budzecie.
Pornimo tego uwa2am, zebudletjest bardzo dobry."

Rurmistrz M. Wolski. ,Mozna by wszystkie wnioski zrealizowac, ale
rntrsialbyrn przyj4c wysoki deficyt budzetow-v. Staram sip zrnniejszac deficyt,
gdyz czekaj4nas wydatki w przyszlych lataclt".

Glo,s zahrala mi.eszkanka ulicy Dygasiriskiego.,.JesteStny dwuosobow4
delegacj4 mieszkat'rcow krotkiego odcinka ul. Dygasinskiego tzw. przecinka
od ul. Gornei do ul. Topolowej, Dpbowej. Cal4poprzedniqkadencjp chodzirny,
prosirny o jak4kolwiek pomoc w naszej sprawie. Praktycznie nie zrobione lest
nic albo niewiele. Cala poprzednia rada wrpcznas ignorowala, obiecywano narn
rolne rzeczy. Zdalemy sobie sprawg, 2e nie zostanie to uwzglpdnione
w inwestycjach, ale prosirny o cokolwiek. Na jakirnS etapie Burmistrz
M. Wolski przyczynil sip do tego, 2e zostaly narn przywiezione dwie wywrotki
tzw. destmktu. W tej chwili destrukt ten jest rozjehdhony, i niczernu nie sluzy.
Pod koniec kadencji tamtej rady, prawdopodobnie \v celu ulepszenia rtarn
dojazdu przyjechala koparka i rozjechala destrukt po caloSci drogi. Droga ta jest
w tzw. centrum naszego rniasta, zwracarny sig o przeznaczenie Srodkow
z funduszrl remontowego na cokolwiek, bySrny rnogli nonnalnie dotrzec
do swych posesji."
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(]los zahral lvl. Perzvnski. ,,Przejrzaleut projekt budzetu i nie widzE
kawalka chodnika na ul. l1 Listopada - na wysokoSci zalewu. Czy nie tnozna
tego uwzglpdnic w budZecie, po to by zakoirczyd t4 inwestycjQ."

Rttrrni,;trz M. Piszczek. ,,Chodnik na ul. I I Listopada podlega pod
Generaln4 Dyrekcjg Drog Krajowych i Autostrad, nie iest to droga grninna.
Zadania te byty realizowane jesieni4, na podstawie zawartego porozutnienia.
Przez dlugi okres czasu nie moglisrny dojSc do porozumienia z Generaln4
Dyrekcj4 Drog Krajowych i Autostrad co do realizacji zadah na drogach
krajowych. Ostatecznie tak udalo siQ sporzqdzic porozumienie, 2e Grnirta
Jgdrzejow w 2006 roku przeznaczyla 200 tys. zl na drogi krajowe, a Generalua
Dyrekcja przewidziala minirnum 200 tys. zl w kolejnych latach. W chwili
obecnej prace bpdq trwaly na ci4gu drogi krajowej 78 w Piaskach.
W perfektywnie budowy polnocnej obwodnicy trzeba miec SwiadotnoSc,
ze ul. 11 Listopada bgdzie z mocy prawa droga gminn4. Na chwilp obecn4
Gerreralna Dyrekcja Drog i Autostrad w zwi4zku z planowanymi ir-rwestycjarni
nie jest zainteresowana kolejnymi pracami na ciqgu tej drogi".

Skarbnik Grniny B. Ciepluch zaproponowala wprowadzenie autopoprawki
do $ 8 punktu I podpunktu 2 uchwaly w sprawie uchrvalenia budzetn tniasta
i grniny na 2007 rok.

Przewodniczqcy Rady Miejskiej odczytal projekt trchwaly
z uwzglEdnieniern proponowanej zrniany zapisu w $ 8 punktu l, podpunktu ?,

ktory otrzyrnal brzrnienie'. Gospotlarstwa Pomoc'niczego,,Administracju
lludynk(tw" z tytulu doplaty do dziulalnoici .rtututowcj Gosytclarstwa zgodnie
z zalclcznikient nr B 630 t1ts. zl.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg Nr VII/35/07 w sprawie
uchwalenia budZetu Miasta i Gminy na2007 rok nastgpujQc{ liczb4 glosow:

Z u - 1 6
Przeciw - 3

Wstrzymulo sig - 2

Ad. 9
Przewodniczqcy Rady Miejskiej odczytal uzasadnienie do projektu

uchwaly.
Urvag nie zgloszono.
Przewodn icz4cy Rady M i ej sk i ej o dczSrt al proj ekt uc h''waly.
Uwag nie zgloszono.

Rada Nliejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg Nr VII/36107 w sprawie
przyj gcia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkolach
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i plac6wkach oSwiatowych prowadzonych przez Gminq Jgdrzej6w ora'r
regulaminu zasad przyznawania, wyplacania i wysoko5ci nauczycielskiego
dodatku mieszkaniowego i dodatku wiejskiego oraz zasad przyznawania
pozostatych Swiadczer[ zwi4zanych ze stosunkiem pracy nauczyciela w roku
2007 nastgpuj4c4 liczb4 glos6w:

Z u - 2 1
Przeciw - 0

Wstrzymulo sig - 0

Ad.  l0
PrzewodnrczEcy Rady Miejskiej odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.

Glos zabral radny P. Ol,vzak. ,,Uwazam, 2Q przystppowanie do
sporzqdzenia rniejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla tego
obszaru jest nieuzasadnione. Wedlug mojego rozeznania sporz4dzenie tego
plarrtr bpdzie kosztowac w gratticach 30 - 50 tys. zl. Jeheli chodzi o ul. 3 Maja
araz ul. Dr. Kwarty plan ten nie wniesie nic nowego. Na calym obszarze jest

kilka dzialek wolnych przeznaazonych do ewentualnej zabudowy, rowniez
odrroSnie posesji przy ul. 1l Listopada se one trwale zagospodarowane
z Urzpdern Miejskirn, IJrzgdern Skarbowyrn, Liceurn Ogolnoksztalc4cym
i innyrni obiektami, ktore nie bpd4 juL przewidywane do przebudowy, a le2eli
tak to rnaj4 nydane decyzje o rvarunkach zabudowy. Zaproponowana przez
Burrnistrza uchwala zwiEzana jest z wnioskien zakladu S'I'ALMEC.H o wydanie
wanrnk6w zabudowy na budowp budynku l'randlowo - uslugowego. W sprawie
tej Btrrrnistrz wydal pozytywne warunki i decyzj a zostala uchylona, obecnie jest

w toku ponownego rczpatrzenia. Po negatywnych opiniach radnych Burtnistrz
proponuje przyst4pienie do rniejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego. Nalezy siq wyjaSnienie, i2 sposob postgpowania w sytuacji
braku planu reguluje stosowne zarz4dzenie. Przepis ten tnowi, iz dokorruie sip
tzw. analizy cech i funkcji zabudowy w obszarze analizowalryrn. Po zapoznatriu
sip z aktarni tamtej sprawy, nie sposob w tyrn obszarze doszukac sip obiektu,
ktory pozwalalby na ustalenie pozytywnych warunk6u' zabudowy. SprawE
obecn4 rnozna rozstrzygnqc w drodze decyzji administrac-vjnej, bezplatnie.
a nie poprzez uchwalanie planu wydatkuj4c kilkadziesi4t tysigcy zlotych. Srodki
te mozna przeznaczyc na uchwalanie planow tam gdziejest to konieczne bqdL
na inne cele. NaleZy r6wniez wyjaSnic jakie skutki oprocz finansowych niesie
podjpcie tej uchwaly. Do czasu opracowania i sporz4dzenia tego planu, nie
rnozna w-vdac w tyrn obszarze zadnych pozwoleri na bndowp. W tzasaduieniu
do projektu uchwaly majdule sip stwierdzenie, 2e przewidywane rozwiEzan ia sq
zgodne ze studium. Proszq o wylaSni.enie jakie zakladane sq lam, mam na myili
tereny zakladu, rozwiqzania /unkcjonalno przestrzenna'? Nalezy nadtnienic,
2e je2eli zaLolone rozwl4zania bEdq znacznie odbiegac od planow zakladu

S'l'Al.MI|OH"bqdzie sip ten zaklad odwolywal siE i korzystal z wszelkich prob
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protestu. Z powyzszych wzglgdow uwazaltl podejmowanie tej uchwaty
za nietzasadnione."

(ilo,s zabral Jr{aczelnik Wyclzialtt Zagospoclttrowsnia Pr:ettr:cnncg()
l). 'l'relirtski. 

,,Przyjrnujg te uwagi do wiadornoSci. (Jstawa jednak mowi,
2e leaeh na terenie obiqtym uchwal4 w sprawie przystqpienia do miejscowego
planu jest wniosek o warunkach zabudowy to postgpowanie mozna zawiesic.
Wczoraj wplyngty dwa kolejne wnioski na terenie posesji ST'Al,Mli(:H
o budowE dwoch obiektow o powierzchni okolo 1000 rn. W przypadku, kiedy
bEdzie podjEta uchwala te postqpowania mog4 byt zawieszone na okres 12
rniesipcy. Zrobienie analizy na etapie decyzji o wamnkach zabudowy to nie
to samo co opracowanie rniejscowego planu zagospodarowania, gdzie jest to
sformalizowana procedura w ktorej uczestniczy okolo 30 instytucji. Jezeli
chodzi o tereny pomigdzy ul. 3 Maja a ul. 11 Listopada to ul. l1 I istopada iest
-elown4 ulicE naszego miasta i zawsze mog4 wplywac wnioski w kwestii
przebudowy czy nadbudowy. Wi4ze sip to z poniesienietn pewnych kosztow.
W naszym przvpadku tych plarrow nie jest wiele dlatego mowi sig o tytn,
aby plany takie sporz4dzac,

(llos zohral radny Grzegrtrz Ku,(mierz. ,,Czy burmistrz mo2e wystosowac
pisrno, 2e zezwala na wybudowg obiektow handlowych o powierzchni
np. 200 m, co blokowalo by budowE kolejnych marketow?"

Glos zabral ltiaczelnik D. 'frelinski. 
,,Jezeli chodzi o przepisy dotycz4ce

planowania przestrzennego to wielkoSci4 granicznEjest 2000 rn powierzchni
sprzedazy. Aby powstal w Jgdrzejowie obiekt o powierzchni powyzej 2000 rn
sprzeda|y to w takirx opracowaniu musze byc wskazane takie tereuy. W naszyrn
studium nie ma takich terenow pod budowg hiperrnarket6w. Nie spotkalern siq
w przepisaclr prawa" aby ta wielkoSc byla w inny sposob ograniczana".

(]los zabral rttdny A. Czajor. ,.Czy jest szansa, 2e jak zrobirny plan
zagospodarowania przestrzen nego to nie bpdzie nastpprryclt tnarketow?"

,,Takie ustalenia beda w planie zagospodarowania jakie Panstwo przyjrn4
w fonnie uchwaly. Cala procedura opracowania odbywa siQ z udzialern
spoleczeristwa" - odpowi edzi.a I I )ariltsz Trel iri:iki.

Przewodnicz4cy odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska powzipla uchwalg Nr VII/37107 w sprawie przyst4pienia
do sporz4dzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
terenu poloionego w Jgdrzejowie, w rejonie Domu Kultury ograniczonego
Al. J. Pilsudskiego, ul. 3 Maja, ul. Dr. Kwarty i ul. Kacpra Niemirskiego,
nastgpujqcq iloSci4 glos6w :

Z a - 1 8
Przeciw - I

Wstrzymalo sig - |
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Ad. l  I
Przewodnicz4cy odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Przewodn iczqcy odczytal proj ekt uchwaly.
uwag nie zgloszono.

Rada Miejska powzigla uchwalg Nr VII/38/07 w sprawie wyraienia
zgody na nabycie nieruchomoSci na rzecz Gminy Jgdrzejow, nastgpujAc4
ilo5ciq glos6w:

Za-  19
Przeciw - 0

l{strzymulo sig - 0

Ad.12
Przewodn iczqcy odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
lJwag nie zgloszono.
Przewodn iczqcy o dczytal proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska powzigla uchwalg Nr VII/39/07 w sprawie przeznaczenia
cfo sprzedaLy w drodze przetargu nieruchomoSci komunalnej, nastepuj4c4
iloSci4 glos6w:

Zu-  I8
Przeciw - 0

Llt'strzymuto sig - 0

Ad. 13
Przewodricz4cy odczytal uzasadnienie do proj ektu uchwaty.
Uwag nie zgloszono.
Przewodn iczqcy odczytal proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska powzigla uchwalg Nr VII/40/07 w sprawie naloienia
na Zaklad Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Jgdrzejowie obowi4zku
wykonania dodatkowego zadania, nastppuj4c4 iloSci4 glos6w:

Z u - 1 8
Przeciw - 0

Wstrzymulo sig - 0
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I'rzewodn iczqcy oglosi I pi ql nastorninrtlowcl prze nryq
od sodz.l5. l5 do 15.30

Ad.  14
Przewodn iczEcy o dczytal uzasadn ienie do proj ektu uchwaly.
Przewodniczqcy Komisji BudZetu i Mienia Komunalnego W. Kgdra zglosii

nastppuy4ce poprawki do planu pracy Komisji Bud2etu i Mienia Kotnunalnego
na rok 2007'.

l. z miesi4ca marca punkt 2 przesunEc na miesi4c kwiecieri iako
punkt 1,

2. z rniesi4ca kwietnia usun46 punkt I i 3. Pozostaje w kwietniu
punkt przesunigty z rniesi4ca lnarca,

3. z rniesi4ca rnaja punkt 1 usun4c i wstawic punkt 2 z sierpnia.
1. zpa2dziernika uslul4c punkt 2,
5. w listopadzie punkt 2 otrzyrnuje brzrnienie: Ocena

fturkcionowania uchwal o podatkach i oplatach lokalnych

przewo dn t"iJl,oJ o;i.lt proj ekt uc h waly z trw zglE dni eni e rn a'topoprawek
w planie pracy Kornisji Budzetu i Mienia Kotnunalnego.

Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska powzipla uchwalg Nr VIIl4llU7 w sprawie przyjgcia
plan6w pracy Komisji Rady lVliejskiej w Jpdrzejowie na 2007 roko
nastgpuj4ca iloSci4 glos6w:

Zu-  18
Przeciw - 0

LVstriltmslo sig - 0
A d . l 5
Przewodn iczqcy o dczytal tzasadn i enie do proj ekt u trc hwaly.
Radny T. Lesiakowski zglosil wniosek, aby glosowanie nad powy2szq

uclrwal4 bylo jawne i irnienne. Radny A. Czalor oraz radny P. Piec poparli
zgloszony u,niosek.

Zgodnie z g 36 Statutu Grniny PrzewodniczEcy Rady Miejskiej zarzEdzil
glosowanie nad wnioskiern o przeprowadzenie glosowania jawnego. itniennego
nad powyzszq uchwal4.

Z a - 4
Przeciw - 12

Wstrzymalo sig - 2
Wniosek nie zostal prz),jgty.
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Radny Przerriyslaw- Piec zapytal czy radni zapoznaJ4 sig z warttnkatni te1
ulnowv.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, i2 nie jest obowi4zkietn burmistrza
przedstawianie projektu ulnowy, ale zadeklarowalem 2e przed podpisarriern
zapoznalrr radq. ziei trescia.

Glo,t zqbral raclny A. Czajor. 'IJwaLam za celowe wynajgcie parkingu, ale
chcielibySmy zobaczyc ten projekt umowy przed podpisaniem".

Przewodn iczEcy odczytal proj ekt ucl-rwaly.
Uwag nie zgloszouo.

Rada Miejska powzigla uchwalg Nr VIIi42l07 w sprawie rvyra2enia
zgody na wydzieriawienie nieruchomoSci komunalnej na okres dluiszy ni2
trzy lata, nastgpuj4c4 iloSci4 glosriw;

Z u - 1 5
Przeciw - 0

Ihstrzymulo sig - 3

Ad.16.
(ilos' zahral Burmistrz M. Wol,vki. ,,Pisernnie odpowiern na interpelacjE

zgloszone przez radnE Janing SzreniawE, radnego Marka Zygana oraz radnego
Jana Adamusa."

Bunnistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, iz w sprawie konkurstt na
realizacjg zadah w zakresie upowszechniania kultury frzycznej i sporttr na rok
200'/, ustawa nie zabranta ztoLy(, wniosku, jeSli nie spetnione s4 warunki.
Podrniot, ktory sklada propozycjQ ma spelniad okreSlone warunki, aby rnoc
otrzyrnac dofinansowanie. Jeheli chodzi o prace komisji, cztery wnioski zostalv
odrzucone, gdy| nie spelnialy ustalonych warunkow w ustawie czy te2
w ogloszeniu o konkursie.

Burrnistrz Marcin Piszczek wyjaSnil, iz przy ustalanin skladu kornisji
staraliSrny siQ skupic na merytoryce. Zaproszenia byly kierowane do
naczelnik6w wydzialow. instytucji, grup spolecznych ktore sq sfortnalizowane
(przedstawiciele Cech Rzerniosl Roznych, Spoldzielni Mieszkaniowej, Starosta
Jgdrzejowski). W chwili obecnej kornisja liczy l6 osob. Wnioski rnozna
skladac. Radni bgdq pracowali nad tym, gdyz lokalny prograrn rewitalizacji
rniasta Jgdrzejowa ma byc przyjgty uchwalqrady. W najblizszy poniedzialek
odbEdzie sip kolejne posiedzenie komisji rewitalizacyjnej na ktore serdecznie
zapraszam.

Naczelnik Wojciech Abramowicz rvyjaSnil, i2 warunkiem dokonania
zaniany nieruchomoSci jest uzyskanie ostatecznej decyzji o pozwolerriu lla
btrdowg na niernchornoSci nalez4cej do osoby fizycznel i Gminy Jpdrzejou,.
W chwili obecnej ta osoba frzyczna, z ktorE lnalny sip zarnienic uzyskala
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ostateczne pozwolenie na budowp. Na dzialkg Grniny takie pozwoleuie nie
zostalo wydane gdyz se sprzeciwy s4siada. W tnotnencie kiedy bpdzie wydane
pozwolenie na budowg, zamiana bpdzie rnoZliwa.

Burtnistrz Marek Wolski, wyja3nil, iZ w najblizszyrn czasie
przeprow adzona zostanie ocena pracownikow tnianowanych Urzgdtr
Miejskiego. Najprawdopodobniej takiej oceny nie byto.

Ad . l7
Radny KuSrnierz zapytal w jakirn terrninie beda rozprowadzane kalendarze.
Bunnistrz Marek W. Wolski odpowiedzial, iz od ubieglego tygodnia trwa

rozprowa dzame kalendarzy.
PrzewodniczEcy Rady Miejskiej odczytal pisrno od radnych Bloku

Samorz4dowego, w sprawie urnieszczenia w porz4dku obrad najblizszej sesji
punktu o powolaniu kornisji celem sporzEdzenia raportu i podania go do
prrbliczrrej wiadomoSci dotyczqcego wydzier2awienia nieruchomoSci po bylyrn
Arnfiteatrze.

Glo.s zabral ltrzewodniczclcy Komi.sii Rewizyinei P. I"aryna. ,,W plaltie
praoy Kornisji Rewizyjnej na rniesi4c Inarzeo jest zaplanowana analiza
dokurnentow dotycz4cych powstania inwestycji budowlanej centrtttn
Handlowego ,,Arnfiteatr". Proponqjp r.vigc pozostawic ten telnat Kornisii
Rewizvjnel."

(ilcts zahral radny A. Czajor. ,,Przewodtticzqcy Klubu Pan M. Grad
nagloSnil w rnediach jaki zrobi porz4dek, dlatego dornagam sig, aby taka
kornisia powstala.

Radny Adarn Czajor zglosil u,niosek, aby klub stan4l na wysokoSci zadania
i dotrzymal slowa.

(ilos zahral Przewoclnicztlcy Klubu P. llla,szkiewicz. ,,uwazatn. iz .iest ttt
sprawa naszego klubu. Pafstwo rnaj4 swoje mozliwoSci i proszE je

zaprezentowac. Ja nie bqdp tlurnaczyl tego co po'uviedzial i jak Pan odebral
interpretacjp slow Pana Grada, proszQ jego o to zapytac, rrie jest
przewodnicz4cvm k l ubu. "

Burmistrz Marcin Piszczek poinfonnowal radnych o rnozliwoSci
zapoznania sig z raportem z konsultacji spolecznych zwiqzanych z budowq
obwodrricy polnocnej.

Burmistrz Marek Wolski poinformowal, iz w SrodE przyleAdLa delegacja
nierniecka.

Radny Przemyslaw Piec zwrocil siQ o wpisanie dyzurow radnych do
Internetu.

Ad . l8
Przewodnicz4c5tzarnkn4l obrady VII sesji Rady Miejskiej o godz. 16.30.
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l'rzewodniczqcy Rudy luf ie.j,skiej w Jqdrzelowie

lek. med. ,4ndrzej Hatnv

L [ilrriosek wroz z uza,ssdnienienr zgloszotty przez radnegtt T'. Lesiakou:skiego.
2. Wnio.sek wroz z uzasadnieniem zgloszttny przez radnego A. Cza.1oro.


